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Gradivo k 1. točki dnevnega reda 
Številka: 0320-6/2024-7 
Šempeter pri Gorici, 15. oktober 2024 
 
 
 
 
 
 

 
Predlog 

Z A P I S N I K A 
18. redne seje Občinskega sveta 

Občine Šempeter - Vrtojba, 
ki je bila dne 26. 9. 2024 
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Z A P I S N I K 
18. redne seje Občinskega sveta Občine Šempeter - Vrtojba, ki je bila v četrtek, 26. 9. 2024 ob 

16.30 uri v sejni sobi Občine Šempeter - Vrtojba 
 
Posnetek 18. redne seje je dostopen na naslovu: https://sempeter-vrtojba.si/obcina/obcinski-
svet/seje-obcinskega-sveta/  do naslednje seje občinskega sveta.  
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli po e-pošti in je objavljeno tudi na občinski spletni strani 
https://sempeter-vrtojba.si/obcina/obcinski-svet/seje-obcinskega-sveta/ . 
 
Seja se je pričela ob 16:30 uri. Vodil jo je župan Občine Šempeter - Vrtojba, mag. Milan Turk. 
Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen. Prisotnih je bilo 15 članov občinskega sveta.  
 
PRISOTNI ČLANI1 OBČINSKEGA SVETA: Dušan Bremec, Matej Čebron, Edvard Fon, Karmen 
Gerbec, Anja Gregorič, Dominik Hanžič, mag. Matej Koglot, Sara Krošelj, Maja Krump Pangos, 
Vojko Pirih, Ivo Podbersič, Alenka Poljšak, Dunja Savnik Winkler, Damijan Skrt, Darja Zavec. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI: Marija Lipovšek. 
 
OBČINSKA UPRAVA: mag. Peter Ptičak – tajnik občine, Valentina Bratuš - strokovna sodelavka za 
upravno pravne zadeve, Eva Pahor - računovodja, Regina Dragoljević – strokovna sodelavka, 
Mateja Poljšak Furlan - zunanja sodelavka za odnose z javnostmi 
 
DRUGI PRISOTNI: Tosja Vidmar - LOCUS prostorske informacijske rešitve d.o.o., Tanja Golja -
Poslovni Studio Tanja Golja s.p., Ivana Kacafura - Vodja projektov-energetik GOLEA, Gvido 
Modrijan, univ. dipl. inž. grad. - STRUCTURA, gradbeno projektiranje, svetovanje in informatika 
d.o.o., Aleša Velikonja - ravnateljica Osnovne šole Ivana Roba Šempeter pri Gorici  
 
PREDSTAVNIKI MEDIJEV: - 
 _______________________________________________________________________________ 
 
Svetnik Matej Čebron da pobudo oz. zahtevo, da se zapisnik uskladi z magnetogramom.  Se 

pravi, da so zapisniki dobesedni prepis razprav, to pa zato ker v 53. členu poslovnika piše, da se 

zvočni zapis ne objavlja. Misli, da bi bilo smiselno, da so ti zapisi javno objavljeni in da tudi 

ostanejo več kot en mesec na spletni strani. Razlog je v temu, da včasih tudi za nazaj svetniki 

želijo kakšno stvar preveriti in bi bilo to mogoče na takšen način.  

 

Župan mu odgovori, da je bila zdaj to razprava v zvezi z vsebino poslovnika občinskega sveta 

občine Šempeter-Vrtojba in s postopkom nima nobene zveze. Pove mu, da če želi popravljati kaj 

v zvezi s poslovnikom, naj da predlog, tako kot je po poslovniku in statutu občine predvideno in 

se bo takrat o temu razpravljalo.  

 

Svetnik Matej Čebron pove, da se nanaša na zapisnik. Glede na to, da je začetek seje se mu zdi 

smiselno, da je tudi stvar zabeležena. Tudi poslovnik govori o temu, da se lahko tudi 

 
1 Po abecednem vrstnem redu priimka 

https://sempeter-vrtojba.si/obcina/obcinski-svet/seje-obcinskega-sveta/
https://sempeter-vrtojba.si/obcina/obcinski-svet/seje-obcinskega-sveta/
https://sempeter-vrtojba.si/obcina/obcinski-svet/seje-obcinskega-sveta/
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magnetogram zahteva v celoti. Tudi Direktorat za lokalno samoupravo, nevladne organizacije in 

politični sistem, sektor za transparentnost in politični sistem navaja, da vsak lahko zaprosi, da se 

zvočni posnetek seje, ki vsebuje informacije javnega značaja, ki jo želi pridobiti, dobesedno 

prepiše in se mu posreduje.  

 

Župan mu odgovori, da na poslovnik nima vpliva, to je stvar občinskega sveta. Misli, da je to celo 

s poslovnikom predvideno in da je to možno, nima pa zveze s samim zapisnikom. Magnetogram 

lahko posluša, ne sme ga odnesti, lahko pa lahko pridobi izpis. Tu ne vidi težav.  

Svetnik Matej Čebron pravi, da bo dal na koncu pobudo in jo bo tudi utemeljil. Če nekdo zahteva, 

da je zapisnik usklajen z magnetogramom, to mora tudi biti. Zato je tudi dal pobudo na začetku, 

da se potem zapisnik lahko napiše na točno tak način, kot se dejansko razprava pač dogaja. Zdi 

se mu prav, lahko poda tudi primere, ko je bilo v zapisniku napisano kdo je razpravljal, ne pa kaj 

in kakšna so bila mnenja. Rad bi, da so stvari jasne, kdo je kaj, na kakšen način razpravljal, s 

kakšnimi stališči in tudi mogoče kako je glasoval.  

Župan mu odgovori, da je njegova pobuda lahko čisto v redu in da nima nič proti njej. Samo v 

poslovniku piše, kako se zapisnik napiše. Zapisnik je napisan skladno s poslovnikom, če bi želeli 

drugače pisati zapisnik, kot se trenutno piše je potrebno popraviti poslovnik.  Za popravljanje 

poslovnika je potrebno pripraviti predlog spremembe poslovnika,  sprejeti ga mora občinski svet. 

Tako se bo lahko pisalo tudi dobesedne zapisnike, zaenkrat to pač ni predvideno. Njemu je 

vseeno ali se piše dobesedno zapisnike ali ne, važno je kaj občinski svet želi. Ne moremo pa to 

razpravljati izven točke dnevnega reda, ki obravnava spremembe poslovnika. 

 

Predlog dnevnega reda 18. redne seje Občinskega sveta Občine Šempeter - Vrtojba 

 
Župan pove, da so s sklicem seje dobili predlagani dnevni red 18. redne seje. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje sprejem dnevnega reda. 
 

Sprejme se dnevni red 18. redne seje Občinskega sveta Občine Šempeter - Vrtojba. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 14 

ZA 14 

PROTI 0 

Dnevni red je bil sprejet. 
 

Dnevni red: 

1. Predlog zapisnika 17. seje občinskega sveta, ki je bila 20. 6. 2024 
2. Predlog za imenovanje člana v Svet OI JSKD Nova Gorica 
3. Občinska Celostna prometna strategija Občine Šempeter - Vrtojba - seznanitev 
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4. Sklep o potrditvi DIIP za projekt Ureditev botaničnega parka v Občini Šempeter - Vrtojba 
5. Sklep o potrditvi DIIP za projekt Kanalizacija v aglomeraciji 1515 Nova Gorica 2019 
6. Sklep o določitvi nove cene za programe vrtca v Osnovni šoli Ivana Roba Šempeter pri Gorici - 

vrtec za šolsko leto 2024/2025 
7. Sklep o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v enotah vrtca Osnovne šole Ivana Roba 

Šempeter pri Gorici za šolsko leto 2024/2025 
8. Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča - druga obravnava 
9. Polletna realizacija proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024 
10. Rebalans proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024  
11. Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024 št. 4 
12. Odlok o spremembi proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2025 
13. Sklep o ukinitvi javnega dobra na nepremičnini s parc. št. 3416/11 k.o. Šempeter in parc. št. 

2324 k.o. Vrtojba 
14. Pravilnik o plačah in plačilih za opravljanje funkcije funkcionarjev, plačilih članom delovnih 

teles, članom nadzornega odbora, krajevnih odborov, uredniškega odbora, komisij ter o 
povračilih stroškov in drugih prejemkih v Občini Šempeter - Vrtojba - druga obravnava 

15. Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Šempeter – 
Vrtojba – prva obravnava 

16. Pobude in vprašanja svetnic in svetnikov 

 
 

1. točka dnevnega reda   
PREDLOG ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 20. 6. 2024 

 
Župan odpre razpravo na zapisnik 17. redne seje. 
 

Občinski svet Občine Šempeter - Vrtojba sprejme zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta 
Občine Šempeter - Vrtojba, ki je bila 20. 6. 20242.  

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 14 

ZA 13 

PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet. 
 
 
 

2. točka dnevnega reda 

PREDLOG ZA IMENOVANJE ČLANA V SVET OI JSKD NOVA GORICA 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev je podala Dunja Savnik Winkler, predsednica Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja (v gradivu). 

 
2 Zapisnik št.: 0320-5/2024-5 
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Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Svetnik Matej Čebron je povedal, da se bo vzdržal glasovanja. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje:  

S K L E P 

1. 

Občinski svet Občine Šempeter - Vrtojba, na predlog komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, predlaga imenovanje MATEJA ČEBRONA, Ulica 9. septembra 
154A, Vrtojba, za člana Sveta OI JSKD Nova Gorica.  

Mandat članov traja štiri leta z možnostjo ponovnega imenovanja. 

 
2. 
 

Ta sklep prične veljati takoj3. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 14 

ZA 13 

PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

3. točka dnevnega reda 

OBČINSKA CELOSTNA PROMETNA STRATEGIJA OBČINE ŠEMPETER - VRTOJBA – 
seznanitev 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Tosja Vidmar iz podjetja LOCUS prostorske informacijske rešitve 
d.o.o. (v gradivu). 
 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podala mnenje odbora, ki je 
obravnaval Občinsko Celostno prometno strategijo Občine Šempeter - Vrtojba – seznanitev in 
predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme 
 
Župan je odprl razpravo. 

 
3 Sklep št.: 0322-16/2024-6 
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Razpravljali so: svetnik Dušan Bremec, svetnik Damijan Skrt. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje:  

S K L E P 

1. 
 
Občinski svet Občine Šempeter - Vrtojba se seznani s postopkom priprave Občinske 

celostne prometne strategije Občine Šempeter - Vrtojba.  

2. 
Ta sklep prične veljati takoj4.  

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 14 

ZA 14 

PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Sara Krošelj se je udeležila seje ob 16:52 uri. Prisotni 15. članov. 

 

4. točka dnevnega reda 

SKLEP O POTRDITVI DIIP ZA PROJEKT UREDITEV BOTANIČNEGA PARKA V OBČINI 
ŠEMPETER - VRTOJBA 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev je podala Tanja Golja -Tanja Golja s.p., Poslovni Studio (v gradivu). 

 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podala mnenje odbora, ki je 
obravnaval Sklep o potrditvi DIIP za projekt Ureditev botaničnega parka v Občini Šempeter – Vrtojba in 
predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnica Karmen Gerbec, svetnik Matej Čebron, svetnik Dušan Bremec, svetnik 
Edvard Fon. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje:  

 
4 Sklep št.: 370-1/2023-21   
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S K L E P 

1. 
 

Potrdi se dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za naložbo: UREDITEV 
BOTANIČNEGA PARKA V OBČINI ŠEMPETER-VRTOJBA, ki ga je izdelal POSLOVNI STUDIO, 
Tanja Golja s.p., Grgarske Ravne 7, 5251 Grgar, v septembru 2024.  
 
 

2. 
 

Vrednost investicijskega projekta po tekočih cenah znaša 625.250,00 EUR z vključenim 
davkom na dodano vrednost oziroma 512.500,00 EUR brez DDV. Projekt se bo izvajal skladno 
s časovnim načrtom od septembra 2024 (sklep o potrditvi DIIP) do decembra 2029 (zaključek 
financiranja).  
 
Potrjeni DIIP predvideva naslednje vire in dinamiko financiranja: 
 

Viri 
sofinanciranja 

Leto 

VREDNOST 
INVESTICIJSKEGA 

PROJEKTA SKUPAJ 

2025 2026 2027 2028 2029 
SKUPAJ Z 

DDV % 

ESRR sredstva 15.215,84 47.123,23 108.300,86 50.481,65 22.878,42 244.000,00 39,02% 

Nacionalna 
sredstva 15.215,84 47.123,23 108.300,86 50.481,65 22.878,42 244.000,00 39,02% 

Lastna sredstva 
občine 19.807,92 23.561,62 54.150,43 25.240,82 14.489,21 137.250,00 21,95% 

SKUPAJ 50.239,60 117.808,08 270.752,16 126.204,12 60.246,04 625.250,00 100,00% 

 
 

3. 
 

V načrt razvojnih programov občine se uvrsti nov projekt z nazivom: Ureditev botaničnega 
parka v Občini Šempeter - Vrtojba. 
 

4. 
 

Odobri se priprava investicijskega programa (IP). 
5. 
 

Ta sklep prične veljati takoj5.  

 
 
 

 
5 Sklep št.: 303-4/2024-2 
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Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 14 

PROTI 0 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

5. točka dnevnega reda 

SKLEP O POTRDITVI DIIP ZA PROJEKT KANALIZACIJA V AGLOMERACIJI 1515 NOVA 
GORICA 2019 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev je podala Ivana Kacafura, Vodja projektov - energetik iz podjetja  GOLEA (v 
gradivu). 
 
Župan je dal besedo predsedniku Odbora za gospodarski razvoj, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Odbora za gospodarski razvoj, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje odbora, ki je 
obravnaval  Sklep o potrditvi DIIP za projekt Kanalizacija v aglomeraciji 1515 Nova Gorica 2019 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podala mnenje odbora, ki je 
obravnaval gradivo Sklep o potrditvi DIIP za projekt Kanalizacija v aglomeraciji 1515 Nova Gorica 
2019 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme. 

 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnik Dušan Bremec, svetnik Matej Čebron.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje:  

 
S K L E P 

 
1. 
 

Potrdi se dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za naložbo: Kanalizacija v 
aglomeraciji 1515 Nova Gorica 2019. DIIP ima naslov Odvajanje in čiščenje odpadne vode v 
aglomeraciji 1515 Nova Gorica 2019 in ga je izdelala Goriška lokalna energetska agencija Nova 
Gorica, Trg Edvarda Kardelja 1, 5000 Nova Gorica, v septembru 2024.  
 

2. 
 

Za občino Šempeter – Vrtojba znaša vrednost investicijskega projekta po tekočih cenah 
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1.887.358,71 EUR z vključenim davkom na dodano vrednost, ki je v celoti povračljiv, oziroma 
1.547.015,34 EUR brez DDV. Projekt se bo izvajal skladno s časovnim načrtom od septembra 2024 
(sklep o potrditvi DIIP) do decembra 2029 (zaključek financiranja).  
 
Potrjeni DIIP predvideva naslednje vire in dinamiko financiranja: 
 

Vir 
financiranja 

2025 2026 2027 2028 2029 Vrednost 
(brez 

povračljiveg
a DDV) 

Dele
ž 

Sofinanciranj
e Kohezijski 
sklad  

€  623.745,51 
€  

454.975,5
1 €  

3.725,18 
€  

1.269,0
4 €  

1.083.715,2
4 €  

70% 

Sofinanciranj
e EU sredstva  

€  530.183,6
8 €  

386.729,1
8 €  

3.166,4
0 €  

1.078,6
9 €  

921.157,95 
€  

85% 

Sofinanciranj
e SLO 
udeležba  

€  93.561,83 
€  

68.246,33 
€  

558,78 
€  

190,35 €  162.557,29 
€  

15% 

Lastna 
sredstva 
občine  

58.110,8
0 €  

222.868,1
5 €  

180.656,4
1 €  

1.241,73 
€  

423,01 €  463.300,11 
€  

30% 

SKUPAJ 
OBČINA 
ŠEMPETER - 
VRTOJBA  

58.110,8
0 €  

846.613,6
6 €  

635.631,91 
€  

4.966,9
1 €  

1.692,0
6 €  

1.547.015,3
4 €  

100% 

 
3. 
 

V načrt razvojnih programov občine se uvrsti nov projekt z nazivom: Kanalizacija v aglomeraciji 
1515 Nova Gorica 2019. 
 

4. 
 

Odobri se priprava predinvesticijske zasnove (PIZ). 
 

5. 
 

Ta sklep prične veljati takoj.6 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 15 

PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 
6 Sklep št.: 303-5/2024-2 
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6.  točka dnevnega reda 

SKLEP O DOLOČITVI NOVE CENE ZA PROGRAME VRTCA V OSNOVNI ŠOLI IVANA ROBA 
ŠEMPETER PRI GORICI - VRTEC ZA ŠOLSKO LETO 2024/2025 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Aleša Velikonja, ravnateljica Osnovne šole Ivana Roba Šempeter 

pri Gorici  (v gradivu). 

Župan je dal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti – šolstvo, predšolsko varstvo, 

kultura in šport, Sari Krošelj. 

Predsednica Odbora za družbene dejavnosti – šolstvo, predšolsko varstvo, kultura in šport, Sara 
Krošelj, je podala mnenje odbora, ki je obravnaval Sklep o določitvi nove cene za programe vrtca 
v Osnovni šoli Ivana Roba Šempeter pri Gorici - vrtec za šolsko leto 2024/2025 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti – sociala in zdravstvo, Maji Krump 
Pangos 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti – sociala in zdravstvo, Maja Krump Pangos, je 
podala mnenje odbora, ki je obravnaval Sklep o določitvi nove cene za programe vrtca v Osnovni 
šoli Ivana Roba Šempeter pri Gorici - vrtec za šolsko leto 2024/2025  in sprejel dva sklepa: 
 

• Odbor za družbene dejavnosti, sociala in zdravstvo daje pobudo občinskemu svetu, da se 
del povišanja krije iz sredstev Občine Šempeter - Vrtojba  
 

• Odbor za družbene dejavnosti, sociala in zdravstvo predlaga občinskemu svetu, da sklep 
o določitvi nove cene za programe vrtca v Osnovni šoli Ivana Roba Šempeter pri Gorici - 
vrtec za šolsko leto 2024/2025 sprejme.  
 

Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnica Karmen Gerbec, svetnica Maja Krump Pangos, svetnik Edvard Fon, 
svetnik Matej Čebron. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje predlog Odbora za družbene 
dejavnosti – sociala in zdravstvo, ki je dal  pobudo občinskemu svetu, da se del povišanja krije iz 
sredstev občine Šempeter – Vrtojba: 

S K L E P 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Šempeter - Vrtojba sprejme sklep, da se del povišanja nove cene za 
programe vrtca za šolsko leto 2024/2025 v Osnovni šoli Ivana Roba Šempeter pri Gorici krije iz 
sredstev občine Šempeter - Vrtojba. 
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2. 
 

Ta sklep prične veljati takoj7. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 8 

PROTI 4 

Sklep je bil sprejet 
 
Župan predlaga in da na glasovanje: 

SKLEP O DOLOČITVI NOVE CENE ZA PROGRAME VRTCA ZA ŠOLSKO LETO 2024/2025 
 

1. 
Cene programov vrtca v Osnovni šoli Ivana Roba Šempeter pri Gorici od 1. septembra 2024 dalje 
znašajo: 

Program Cena  

1. starostno obdobje celodnevni   664,73 EUR 

1. starostno obdobje poldnevni s kosilom  487,25 EUR 

2. starostno obdobje celodnevni  - 4 do 6 let 442,87 EUR 

2. starostno obdobje poldnevni s kosilom - 4 do 6 let 339,36 EUR 

2. starostno obdobje poldnevni brez kosila - 4 do 6 let 237,34 EUR  

2. starostno obdobje celodnevni - 3 do 4 leta in kombinirani 524,62 EUR 

2. starostno obdobje poldnevni s kosilom - 3 do 4 leta in kombinirani 393,85 EUR 

2. starostno obdobje poldnevni brez kosila - 3 do 4 leta in kombinirani 273,66 EUR 

 
2. 

Cena živil za celodnevne in poldnevne programe s kosilom znaša 50,60 EUR na otroka, kar je 
2,30 EUR dnevno. Cena živil za poldnevni program brez kosila znaša mesečno 17,60 EUR, kar je 
0,80 EUR dnevno. Za čas, ko je otrok odsoten in ne obiskuje vrtca, se cena programa zniža za 
stroške neporabljenih živil. 
 

3. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se uporablja 
od 1. septembra 2024 dalje8.  

 
 
 
 

 
7 Sklep št.: 602-6/2024-3 
8 Sklep št.: 602-6/2024-2 
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Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 15 

PROTI 0 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

7. točka dnevnega reda 

SKLEP O SOGLASJU K SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST V ENOTAH VRTCA OSNOVNE 
ŠOLE IVANA ROBA ŠEMPETER PRI GORICI ZA ŠOLSKO LETO 2024/2025 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Aleša Velikonja, ravnateljica Osnovne šola Ivana Roba Šempeter 
pri Gorici (v gradivu). 
 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti – šolstvo, predšolsko varstvo, 

kultura in šport, Sari Krošelj. 

Predsednica Odbora za družbene dejavnosti – šolstvo, predšolsko varstvo, kultura in šport, Sara 
Krošelj, je podala mnenje odbora, ki je obravnaval Sklep o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v 
enotah vrtca Osnovne šole Ivana Roba Šempeter pri Gorici za šolsko leto 2024/2025 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnica Maja Krump Pangos.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje:  



 

Gradivo za 19. redno sejo občinskega sveta, ki bo dne 24. 10. 2024                                                       Stran 13 od 33 

S K L E P  
o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v enotah vrtca 

Osnovne šole Ivana Roba Šempeter pri Gorici za šolsko leto 2024/2025 
 

1.  
Občinski svet Občine Šempeter - Vrtojba daje soglasje k sistemizaciji delovnih mest v 
enotah vrtca Osnovne šole Ivana Roba Šempeter pri Gorici, za delovna mesta: 
 

Delovno mesto (DM) Število delavcev / delež DM 

Pomočnica ravnateljice  1 

Vzgojitelj predšolskih otrok VII/1 16 

Vzgojitelj predšolskih otrok VII/1 - 
bolnišnični oddelek 

1 

Vzgojitelj predšolskih otrok – pomočnik vzgojitelja V 17 

Svetovalni delavec VII/2 1 

Organizator prehrane  0,27 

Organizator zdravstveno-higienskega režima 0,275 

Vzdrževalec računalniške opreme VII/1 0,5 

Knjigovodja V 1,5 

Administrator V 1,5 

Hišnik 1 

Kuhar IV 1,5 

Kuharski pomočnik 2 

Čistilka 2,95 

Perica 1,5 

Spremljevalec otrok s posebnimi potrebami 2 
 

2. 
 

Ta sklep prične veljati takoj.9 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 15 

PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Odmor  med 18:04 - 18:18 

 
 

8. točka dnevnega reda 

ODLOK O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA - druga obravnava 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje. 

 
9 Sklep št.: 602-9/2024-2 
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Uvodno obrazložitev je podal Gvido Modrijan, univ. dipl. inž. grad., STRUCTURA, gradbeno 
projektiranje, svetovanje in informatika d.o.o.  (v gradivu). 
 
Župan je dal besedo predsedniku Odbora za gospodarski razvoj, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Odbora za gospodarski razvoj, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje odbora, ki je 
obravnaval Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča - druga obravnava in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 

Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podala mnenje odbora, ki je 
obravnaval Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča - druga obravnava in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnica Karmen Gerbec, svetnik Dušan Bremec. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje:  

S K L E P  
 

1. 
 

Opravljena je bila druga obravnava  Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča v Občini Šempeter - Vrtojba. 
 

2. 
 
Občinski svet Občine Šempeter - Vrtojba sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Občini Šempeter - Vrtojba.10 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 15 

PROTI 0 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

9. točka dnevnega reda 

POLLETNA REALIZACIJA PRORAČUNA OBČINE ŠEMPETER - VRTOJBA ZA LETO 2024 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje. 

 

 
10 Sklep št.: 007-1/2024-18 
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Uvodno obrazložitev je podala Eva Pahor – računovodja (v gradivu). 

 
Župan je predal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti – sociala in zdravstvo, Maji 
Krump Pangos 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti – sociala in zdravstvo, Maja Krump Pangos, je 
podala mnenje odbora, ki je obravnaval Polletno realizacijo proračuna Občine Šempeter - Vrtojba 
za leto 2024 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  

  
Župan je dal besedo predsedniku Odbora za gospodarski razvoj, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Odbora za gospodarski razvoj, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje odbora, ki je 
obravnaval Polletno realizacijo proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  

  
Župan je dal besedo predsedniku Statutarno pravne komisije, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Statutarno pravne komisije, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje komisije, ki je 
obravnavala Polletno realizacijo proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podala mnenje odbora, ki je 
obravnaval Polletno realizacijo proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnica Maja Krump Pangos, svetnica Karmen Gerbec, svetnik Dušan Bremec, 
svetnik Edvard Fon. 
 
Svetnica Karmen Gerbec obrazloži svoj glas proti. Tudi, če je informacijo prejela že julija meseca 

po elektronski pošti, misli, da je zakonodajalec predvidel to, da se občinski svetniki seznanijo z 

polletno realizacijo, zato, da se ve, kako se razpolaga z denarjem na občini in kako tečejo 

investicije. Druge občine imajo sejo občinskega sveta meseca julija, kjer se jim pove, kje je 

problem, zakaj določena investicija ne bo izvedena oz. kdaj bo, katera sredstva se bodo prenesla.  

Na podlagi tega lahko tudi vsi svetniki sodelujejo pri pripravi rebalansa proračuna in rebalans se 

potem lahko septembra meseca izvede. Misli, da tudi niso podatki za pol leta, ampak, da so 

podatki s konca maja meseca. To je nekje v tekstu prebrala, kjer je bilo navedeno, zakaj je tako 

slaba realizacija pri investicijah. Ker nekateri računi še niti prišli niso, dela so bila izvedena in tisti 

računi so lahko tudi iz meseca maja. V tem kontekstu je bilo napisano in tako je ona prebrala. 

Skratka, ostaja denar, ki bi ga lahko letos porabili za bolj pametne projekte, če bi za to vedeli že 

junija oz. julija.  

Svetnik Dušan Bremec proceduralno: 95. člen statuta. Župan mora o izvršenih prerazporeditvah 
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poročati občinskemu svetu v mesecu juliju. Občinski svet pa dela izključno na sejah, rednih, 

izrednih, korespondenčnih. Tega ni bilo, to je kršenje 95. člena.  V 92. členu statuta piše, da se 

proračun občine sprejme z odlokom o proračunu občine, rebalans proračuna pa z odlokom o 

spremembi proračuna. Danes je sicer realizacija, vendar je enako. Želi opozoriti na napako, ki se 

ponavlja in sicer to, da je potrebno biti pozoren, da se držimo predpisov. Tudi na statutarno - 

pravni komisiji so se pogovarjali o tem. Bila je celo izjava, da je celo naš statut v nasprotju z 

zakonom. Tudi to se bo na statutarni – pravni komisiji še enkrat pregledalo. Ne                                                     

glede na to, tudi, če je statut nekje ni skladen, se ga moramo držati. To je pravilo in to pomeni, da 

če točka ni bila prav napisana oz. če se občinskemu svetu ne poroča v mesecu juliju, je to pač 

kršitev statuta.  

Župan odgovori, da se je glede poročila o prerazporeditvah in o realizaciji posvetoval tudi z 
računskim sodiščem in ni bilo kakšnih posebnih pripomb. Sicer se bo sam se še enkrat potrudil in 
malo bolj natančno to pogledal in če bi lahko šlo za kršitev, se bo vsako leto sklicalo sejo, tudi 
zadnje dni julija. Ne vidi težav, ker imamo to tudi redno poknjiženo, je tudi pripravljeno in vam je 
bilo gradivo, vključno s prerazporeditvami tudi v mesecu juliju poslano. Če bi pa moral on še 
ustno to poročati ne ve, ampak bo to preveril, saj ne bi rad nobenega predpisa kršil. Računi, ko 
pridejo, imajo plačilni rok je praviloma trideset dni po prejemu računa, se pravi vsi računi v maju 
so praviloma v juniju plačani. Tisti, ki so kasneje, pa praviloma ne. Realizacija je dejansko tista, ki 
je bila, račun iz decembra plus tisti, ki so bili v maju. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje:  

S K L E P 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Šempeter - Vrtojba sprejme informacijo o polletni realizaciji 
proračuna Občine Šempeter - Vrtojba v letu 2024. 
 

2. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Ta sklep prične veljati takoj11. 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 9 

PROTI 4 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
 
 
 

 
11 Sklep št.: 410-6/2024-3 
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10. točka dnevnega reda 

REBALANS PRORAČUNA OBČINE ŠEMPETER - VRTOJBA ZA LETO 2024  

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje in vloženi amandma župana dne 26. 9. 
2024. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Eva Pahor – računovodja (v gradivu). 

 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti – šolstvo, predšolsko varstvo, 

kultura in šport, Sari Krošelj. 

Predsednica Odbora za družbene dejavnosti – šolstvo, predšolsko varstvo, kultura in šport, Sara 
Krošelj, je podala mnenje odbora, ki je obravnaval Rebalans proračuna Občine Šempeter - 
Vrtojba za leto 2024  in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti – sociala in zdravstvo, Maji Krump 
Pangos 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti – sociala in zdravstvo, Maja Krump Pangos, je 
podala mnenje odbora, ki je obravnaval Rebalans proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 
2024  in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 
Župan je dal besedo predsedniku Odbora za gospodarski razvoj, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Odbora za gospodarski razvoj, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje odbora, ki je 
obravnaval Rebalans proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024  in predlaga občinskemu 
svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je dal besedo predsedniku Statutarno pravne komisije, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Statutarno pravne komisije, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje komisije, ki je 
obravnavala Rebalans proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024  in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podal mnenje odbora, ki je 
obravnaval Rebalans proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024  in predlaga občinskemu 
svetu, da ga sprejme.  
 

Župan je pojasnil še vložene amandmaje župana in odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnik Dušan Bremec, svetnik Matej Čebron. 
 
Svetnik Dušan Bremec proceduralno: 92. člen. Proračun občine se sprejme z odlokom o 
proračunu občine, rebalans proračuna pa z odlokom o spremembi proračuna. Torej, pravi naslov 
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te točke je odlok o spremembi proračuna za leto 2024. Prosim, da se upošteva, sicer je to v 
nasprotju s statutom.  
 

Župan odgovori, da se to ne bo upoštevalo. Zakonodaja namreč določa, da se spremembe 
proračuna med letom sprejema z rebalansom, to je povsem jasno. Tukaj je en lapsus, ki pa ni 
bistven, vsebinsko ne pomeni nič. Zakonodaja je v tem primeru hierarhično višji akt, držalo se  bo 
zakonodaje, ob prvi možni spremembi statuta bomo pa tudi to popravili in uredili, če je pa treba 
zaradi tega zdaj še posebno točko za spreminjanje statuta, lahko tudi bolj hitro to naredimo. Pri 
spremembah proračuna za naslednje leto, če je sprejet večletni proračun, temu se pa reče 
sprememba proračuna.  
 
Svetnik Dušan Bremec pove, da so dali že na eni izmed prejšnjih sej informacijo občinskemu 
svetu, da se pripravlja sprememba statuta in poslovnika. Z nobeno besedo ni rekel, da to ni 
rebalans, seveda je. Ampak po našem statutu je rebalans, ki se sprejme z odlokom o spremembi 
proračuna. To pa je še vedno rebalans. Govori o tem, da se potrebno držati statuta, ki je temeljni 
akt. Drugače se bo v statutarno pravni komisiji predlagalo spremembo že prej. Ne želi tega kar 
naprej ponavljati, dejstvo je, da je to kršitev statuta in to ni prav. Nikjer ne piše, da se ne sme 
sprejeti, kot piše v statutu. Tudi v poslovniku, če se bere določila sprejemana piše rebalans. 
Rebalans je rebalans, je pojem. Oblika rebalansa je pa pri nas določena, da se ga sprejme z 
odlokom o spremembi proračuna. To se bo obravnavo tudi na statutarno pravni komisiji.  
 
Župan mu odgovori, da zakon določa, s čim se spreminja proračun med letom - z rebalansom 
proračuna in tako mora biti, statut pa bi moral biti skladen z drugimi zakoni. 
 
Glasuje se o vseh treh amandmajih, ki jih je vložil župan skupaj:  

Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 15 

PROTI 0 

Amandmaji so bili sprejet. 
 
Župan predlaga in da na glasovanje:  

S K L E P 
 

1.  
 

Občinski svet Občine Šempeter - Vrtojba sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine 
Šempeter-Vrtojba za leto 2024, vključno s pripadajočimi prilogami in amandmaji.  
 

2. 
 

Ta sklep prične veljati takoj.12 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

 
12 Sklep št.: 410-0003/2023-16 
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PRISOTNI 15 

ZA 15 

PROTI 0 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

11. točka dnevnega reda 

SPREMEMBE IN DOPOLNITVE NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM ZA 
LETO 2024 ŠT. 4 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Regina Dragoljević – strokovna sodelavka (v gradivu).  
 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podal mnenje odbora, ki je 
obravnaval Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024 št. 4 
in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje: 

 
S K L E P 

 
1. 
 

Občinski svet sprejme spremembe in dopolnitve načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024, št. 4. 
 

2. 
 

Sklep začne veljati naslednji dan po objavi na spletni strani Občine Šempeter - Vrtojba.13 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 15 

PROTI 0 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

12. točka dnevnega reda 

 
13 Sklep št.: 4780-2/2023-14 
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ODLOK O SPREMEMBI PRORAČUNA OBČINE ŠEMPETER - VRTOJBA ZA LETO 2025 
 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje in vloženi amandma župana dne 26. 9. 
2024. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Eva Pahor – računovodja (v gradivu). 
 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti – sociala in zdravstvo, Maji Krump 
Pangos 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti – sociala in zdravstvo, Maja Krump Pangos, je 
podala mnenje odbora, ki je obravnaval Odlok o spremembi proračuna Občine Šempeter - 
Vrtojba za leto 2025 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 
Župan je dal besedo predsedniku Odbora za gospodarski razvoj, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Odbora za gospodarski razvoj, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje odbora, ki je 
obravnaval Odlok o spremembi proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2025 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je dal besedo predsedniku Statutarno pravne komisije, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Statutarno pravne komisije, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje komisije, ki je 
obravnavala Odlok o spremembi proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2025 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podala mnenje odbora, ki je 
obravnaval Odlok o spremembi proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2025 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 

Župan je pojasnil še vložene amandmaje župana in odprl razpravo. 
 
Glasuje se o vseh treh amandmajih, ki jih je vložil župan skupaj:  

Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 13 

PROTI 0 

Amandmaji so bili sprejeti. 
 
Svetnica Karmen Gerbec obrazloži svoj glasi in sicer pove, da se s tem proračunom povečujejo 
sredstva za zbirni center na kamionskem parkirišču, ki še vedno nima gradbenega dovoljenja, 
kljub temu, da je bil OPPN sprejet že pred enim letom in pol. Tudi vloge za izdajo gradbenega 
dovoljenja ni, čeprav se je takrat s sprejemom OPPN-jaa prav zaradi zato tako zelo mudilo. Zaradi 
tega razloga teh sprememb v odloku ne bo potrdila. 
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Župan predlaga in da na glasovanje:  

 
S K L E P 

 
1.  
 

Občinski svet Občine Šempeter-Vrtojba sprejme Odlok o spremembi proračuna Občine 
Šempeter - Vrtojba za leto 2025, vključno s pripadajočimi prilogami in sprejetimi 
amandmaji.  
 

2. 
 

Ta sklep prične veljati takoj.14 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 9 

PROTI 6 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

13. točka dnevnega reda 

SKLEP O UKINITVI JAVNEGA DOBRA NA NEPREMIČNINI S PARC. ŠT. 3416/11 K.O. 
ŠEMPETER IN PARC. ŠT. 2324 K.O. VRTOJBA 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev je podala Regina Dragoljević – strokovna sodelavka (v gradivu).  
 

Svetnica Krump Pangos je zapustila sejo ob 19:30 uri. Prisotnih 14. 

 
Župan je dal besedo predsednici Odbora za okolje in prostor, svetnici Karmen Gerbec.   
 
Predsednica Odbora za okolje in prostor, svetnica Karmen Gerbec, je podal mnenje odbora, ki je 
obravnaval Sklep o ukinitvi javnega dobra na nepremičnini s parc. št. 3416/11 k.o. Šempeter in 
parc. št. 2324 k.o. Vrtojba in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnik Dušan Bremec. 

 
14 Sklep št.: 410-0017/2023-8 
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Nadaljnje razprave ni bilo, zato župan predlaga in da na glasovanje: 

S K L E P 
 
o ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičnini s parc. št. 3416/11, k. o. 2315 Šempeter 

in parc. št. 2324, k. o. 2316 Vrtojba 
1. 

S tem sklepom se ukine status javnega dobra na nepremičninah:  

-  katastrska občina 2315 Šempeter, parc. št. 3416/11, v izmeri 616 m2 in  

-  katastrska občina 2316 Vrtojba, parc. št. 2324, v izmeri 640 m2.  

2. 

Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Sloveniji.15 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 14 

ZA 14 

PROTI 0 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

Svetnik Matej Koglot je zapustil sejo ob 19:30 uri. Prisotnih 13. 

14. točka dnevnega reda 

PRAVILNIK O PLAČAH IN PLAČILIH ZA OPRAVLJANJE FUNKCIJE FUNKCIONARJEV, 
PLAČILIH ČLANOM DELOVNIH TELES, ČLANOM NADZORNEGA ODBORA, KRAJEVNIH 
ODBOROV, UREDNIŠKEGA ODBORA, KOMISIJ TER O POVRAČILIH STROŠKOV IN 
DRUGIH PREJEMKIH V OBČINI ŠEMPETER - VRTOJBA - druga obravnava 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje in popravljeno gradivo dne 24. 9. 2024. 
 

Svetnica Maja Krump Pangos se pridruži seji ob 19:33. Prisotnih 14 članov občinskega sveta.  

 
Uvodno obrazložitev je podala Dunja Savnik Winkler, predsednica Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja (v gradivu). 
 
Župan je dal besedo predsedniku Statutarno pravne komisije, svetniku Dušanu Bremcu.  
 

 
15 Sklep št.: 711-4/2024-6 
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Predsednik Statutarno pravne komisije, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje komisije, ki je 
obravnavala Pravilnik o plačah in plačilih za opravljanje funkcije funkcionarjev, plačilih članom 
delovnih teles, članom nadzornega odbora, krajevnih odborov, uredniškega odbora, komisij ter o 
povračilih stroškov in drugih prejemkih v Občini Šempeter - Vrtojba - druga obravnava in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme. Sprejela je tudi mnenje o postopkovnem zadržku s pozivom, 
da naj Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja v bodoče spoštuje poslovnik 
občinskega sveta občine Šempeter-  Vrtojba Zgodila se je kršitev in sicer nikjer ni predvideno, da 
se Nadzorni odbor sprašuje za mnenja in da nadzori odbor poda mnenje o tem. Oni nadzorujejo 
in vršijo nadzor.  
 

Svetnik Matej Koglot se pridruži seji ob 19:35. Prisotnih 15 članov občinskega sveta.  

 
Župan odpre razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnica Dunja Savnik Winkler, svetnik Dušan Bremec, svetnica Karmen Gerbec, 
podžupan Ivo Podbersič, svetnik Edvard Fon.  
 
Svetnica Karmen Gerbec je vložila amandmaje: 
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Podžupan Ivo Podbersič predlaga, da se do naslednjič čistopis in  v miru pregleda in vse dodela.  
 
Župan prisotne vpraša, ali se strinjajo, da se o točki ne glasuje, se jo umakne z dnevnega reda in 
se do naslednjič pripravi nov čistopis.  
 
Svetnik Dušan Bremec obrazloži svoj glas, da bo glasoval proti. Pove, da ne odkrivamo nič 
novega, da to že imajo vse občine ter da je to namerno zavlačevanje, da se s tem ne strinja, ker 
se podaljšuje nezakonito stanje in on te odgovornosti ne bo nosil. Že lani je opozarjal, da je 
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potrebno ta pravilnik uskladiti. Sistem izplačevanja se je začel 2008 ali 2009 in takrat so ti 
pravilniki v Sloveniji nastajali. Takrat ga je sprejela tudi naša Občina in takrat ni bilo nikjer 
prepovedano, tako kot smo imeli mi do sedaj. Kasneje je nastala pravna praksa, računsko sodišče 
se je opredelilo prvič 2011 ali 2012, ko je eksplicitno določilo, da se izplačuje samo sejnine. Od 
takrat naprej je to nezakonito stanje.  Mi imamo pravilnik, ki ni zakonit. Kot Statutarna - pravna 
komisija smo jasno povedali, predsednik Nadzornega je tudi svoje napisal in sedaj je zopet ena 
nejasnost. On se s tem ne strinja, je za  sprejem tega pravilnika z enim samim namenom, da se to 
vzpostavi kot je treba in  v skladu z zakonom. 
 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 14 

PROTI 1 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

15. točka dnevnega reda 

PRAVILNIK O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V 
OBČINI ŠEMPETER - VRTOJBA – prva obravnava 

 
Člani občinskega sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev je podal mag. Peter Ptičak – tajnik občine (v gradivu). 

 
Župan je dal besedo predsedniku Statutarno pravne komisije, svetniku Dušanu Bremcu.  
 
Predsednik Statutarno pravne komisije, svetnik Dušan Bremec, je podal mnenje komisije, ki je 
obravnavala Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 
Šempeter- Vrtojba in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme. Predlagajo pa tudi združitev 
prve in druge obravnave.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razpravljali so: svetnik Edvard Fon, svetnik Vojko Pirih.  
 
Ker ni bilo pripomb na pravilnik, župan predlaga, se združi prvo in drugo obravnavo in da na 
glasovanje:  

 
S K L E P 

 
1. 
 

Opravljena je bila prva in druga obravnava  Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja 
kmetijstva in podeželja v Občini Šempeter – Vrtojba. 

 
2. 
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Občinski svet Občine Šempeter – Vrtojba sprejme Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja 
kmetijstva in podeželja v Občini Šempeter – Vrtojba.16 

 
Glasovanje svetnic in svetnikov: 

PRISOTNI 15 

ZA 15 

PROTI 0 

Sklep  je bil sprejet. 
 
 

16. točka dnevnega reda 
POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIC IN SVETNIKOV 

 
Svetnika Mateja Čebrona zanima:  
 

• koliko takšnih dokumentov, kot je prej obravnavana Celostna prometna strategija in je, 
od leta 2022 pretečena, še obstaja, ki bi jih dejansko morali osvežiti? Sprašuje zato, da 
lahko pristopi v času in so stvari lahko že prej obravnavane?  
 

Župan odgovori, da je glede Celostne prometne strategije že prej povedal, da najverjetneje ni 
pretečena, poleg tega pa za občino Šempeter – Vrtojba glede na to, koliko je velika, ni obvezna 
oz. ni predpisa, ki bi določal, da mora Občina imeti Celostno prometno strategijo. Vemo pa, da je 
pripravljena Celostna prometna strategija pogoj za pridobitev določenih investicijskih sredstev in 
zaradi tega se je občina tudi že prvič prijavila. Tako je občina, ko se je prijavila na razpise, dobila 
sredstva za ureditev prometa - recimo proti Ulici Ivana Suliča, za gradnjo kolesarskih povezav. 
Podobno velja tudi za to. Da pa bi vedel, da občina potrebuje kakšen dokument in ga nima, ne ve. 
Ni pa rečeno, lahko se je tudi kaj spregledalo. 
 
Svetnik Dušan Bremec:  
 

• se navezuje na svetnika Mateja Čebrona, ki je neverjetneje mislil na osvežitev aktov. Po 
zaslugi podanih predlogov svetnikov, se je marsikateri odlok prenovil. Ne vse, ampak tisti, 
ki so starejši od petih, šestih let je potrebno dopolniti. Pridružuje se temu in predlaga, da 
se pripravi  seznam in da se to vključi v program dela. 
 

• Kar se tiče same strategije pove, da ima strategijo vsak dober gospodar. S prometom ni 
heca in v prometu je ogromno nevarnosti. Lahko je ena oblika strategije tudi plan 
gospodarskih javnih služb tako, da to je en pogled naprej. Nič ni narobe in je prav, da jo 
imamo. Varnost občanov je pomembna tema. Do včeraj, ko je bila javna obravnava za 
OPPN Lada, ni vedel, da je občinska uprava dobila pritožbe, da obstaja nevarnost, da 
bodo Na hribu ena drevesa padla in da sploh niso dobili odgovora. Tudi na Podmarku nad 
cisterno, ki je bila del te javne infrastrukture, se to kar naprej govori. Tukaj gre za varnost, 
v prometu pa so sploh določeni deli, ki so nevarni. Predstavljal si je, da ker imamo 

 
16 Sklep št.: 007-07/2024-2 
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strategijo, da bomo zagotovili boljšo varnost za udeležence v prometu in da se bo o tem 
tudi potem poročalo.  

 

• Zelo ga skrbi Podmark. Daje pobudo, da se na Podmarku, kar se tiče navadnih dreves nad 
cisterno to stvar uredi, da ne bo nastal kakšen problem. Do lani je občina vzdrževala te 
javne površine in je tudi odgovorna in tega ne more kar tako prekiniti. 

 

• Opozarja na kamionsko parkirišče na MMP Vrtojba. Je zaparkirano in nevarno, tam so 
komunalni odpadki, so tudi intervencijske poti. Težava bo, če karkoli zagori. Tam je 
potrebno biti dosleden. Kamioni so lahko parkirani samo na parkiriščih, ne pa na 
dostopnih, manipulativnih poteh.  

 

• Svetnica Karmen Gerbec je že prej omenila komunalne odpadke na javnem parkirišču. 
Tudi ugotovilo se je, da ni  varnostnega načrta in  požarnega elaborata, ki je veljaven. Vse 
to je povezano z varnostjo občanov.  

 

• Sprašuje tudi, glede na to, da se je lani mudilo sprejeti OPPN in je bil glavni razlog, da 
bodo lahko gospodarstveniki tam gradili. Po njegovih informacijah se nič ne dogaja in je 
bilo to čisto zavajanje. Rad bi vedel, koliko gospodarskih subjektov je na tem območju kaj 
zgradilo?  Dobil je eno sporočilo, da so ljudje razočarani zaradi dviga stroškov komunalnih 
odpadkov za gospodinjstva za 20%. On tega sam ni računal, daje pa to, kot mnenje 
občanov na občinski svet.   

 
Župan odgovori, da kar je bilo vprašanj bo pisno odgovoril.  
 
Svetnica Karmen Gerbec predlaga: 
 

• da župan Ministrstvu za infrastrukturo Republike Slovenije in Direkciji za cesto predlaga 
izgradnjo krožišča na obvoznici Bazara - Rožna dolina pri odcepu za biotehnično šolo in 
sicer tako, kot je bilo predstavljeno na javni razpravi pri OPPN Lada 25.9.2024. Če se 
potrebuje podrobno bo tudi napisala v kakšnem smislu naj bi bil ta dopis izgledal.  

 

• Da se umakne prometna signalizacija, ki označuje površino za promet pešcev in 
kolesarjev, torej vsi znaki pod številko 2315 z nepremičnine številka 114/1 KO Šempeter. 
Navedena signalizacija označuje javno rabo, gre za signalizacijo, ki se po izjavi župana 
nahaja na privatnem zemljišču. Lastniki zemljišča ne morejo odgovarjati za urejenost in 
škodo, ki bi nastala tretjim osebam, ki bodo to njihovo infrastrukturo neupravičeno 
uporabljale in to na podlagi signalizacije. V kolikor pa se župan strinja, da je to javna 
površina, ki bi jo urejala in zanjo skrbela občina, potem lahko ta signalizacija tudi ostane. 

 

• Ureditev odvodnjavanja na parcelni številki 123/4 KO Šempeter - last občine. Iz navedene 
nepremičnine se namreč ob nalivih že ob malo močnejšem dežju gramoz in zemljina 
skupaj z vodo steka v kanal, ki pelje do jaška in pešpot na parcelni številki 114/1 KO 
Šempeter. Posledično se zaradi tega jašek zamaši in ne služi več svojemu namenu. 
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• Po pogovoru z ravnateljico biotehnične šole v Šempetru glede obrezovanja oljk, ki se 
nahajajo vzdolž ceste na parcelni številki 117 in 123/4 KO Šempeter. Ravnateljica je 
povedala, da njihovi profesorji lahko te oljke obrežejo le enkrat na leto, za ostalo 
obrezovanje pa bi moral poskrbeti režijski obrat občine, kakor tudi za pobiranje oljk. 
Biotehniška šola pa je pripravljena iz obranih oljk občini narediti olje, ki bi ga ta lahko 
imela za protokolarne namene. 

 
Župan se zahvali za pobude in pove, da bo podal pisni odgovor.  
 
Svetnik Matej Čebron:  
 

• Izpostavi že prej omenjeno temo. Nanaša na poslovnik, kjer točno piše, da ni nujno, da je 
v zapisniku vse kar je na magnetogramu, lahko pa občinski svetnik ali svetniška skupina 
zahteva vse informacije, pojasnila, dokumente, ki jih potrebuje v zvezi s svojim delom. To 
vključuje tudi vpogled v magnetogram ali poslušanje zvočnega zapisnika seje, saj se na ta 
način lahko ugotavlja pristnost  in  resničnost povzetka zapisnika seje, ki je potrditev 
prejel na naslednji seji sveta. Daje pobudo oz. prošnjo, če se lahko te magnetograme dobi.  
Celoten arhiv tega sklica. To ni za zunanje, lahko pa občinski svetnik za potrebe svojega 
dela to dobi in zanje bi prosil.  

 
Župan odgovori, da ne more tega dobiti v smislu, da bi postal nosilec tega zvočnega posnetka, 
lahko pa posluša kolikor želi in lahko to tudi prepiše. Pove, da bo pogledal, kaj piše  v poslovniku 
in to se bo držalo. Če poslovnik ni skladen z zakonom ali drugim predpisom, se ga bo uskladilo 
tako, da bo lahko dobil to, do česar ima pravico. Sam ve samo to, da ima pravico priti na občino, 
to poslušati, si prepisati.  Če pa piše, da moramo mi prepisati, vam bomo tudi kaj prepisali. Upa, 
da se bo pri tem uporabila zdrava pamet in mu ne potrebno dodatno zaposliti še dveh tajnic.  
 
Svetnica Karmen Gerbec pove, da v zakonu piše, da ima svetnik pravico do celotnega 
magnetograma brez obrazložitve, medtem ko ima posamezni občan pravico, vendar z 
obrazložitvijo in da o tem odloča najverjetneje župan. 
 
Župan odgovori, da za informacijo javnega značaja odloča oseba, ki je na občini pooblaščena za 
to. Na Občini Šempeter – Vrtojba je to tajnik občine. Prosi, da napišejo bolj natančno, podal bo 
tudi odgovor, saj ne skriva ničesar, da pa bi si magnetogram delil naokoli, to pa ne bo šlo.  
 
Svetnica Maja Krump Pangos v izogib zaposlitvi dveh novih tajnic zaradi prepisovanja predlaga 
pisanje dobesednih zapisnikov.  
 
Svetnik Dušan Bremec pove, da v 53. členu poslovnika piše, da vsakdo lahko zaprosi, da se del 
zvočnega zapisa seje, ki vsebuje informacijo javnega značaja, ki jo želi pridobiti, dobesedno 
prepiše in se mu posreduje. Prošnjo, v kateri poleg svojega osebnega imena in naslova navede, 
kakšno informacijo želi dobiti, vloži pri pooblaščenemu javnemu uslužbencu, ki o zahtevi odloči v 
skladu z zakonom. Zvočni zapis seje pa je na voljo do sprejetja zapisnika seje na občinskem svetu.  
 
Svetnik Matej Čebron prebere, da na podlagi navedenega občinski svetnik lahko zahteva vse 
informacije, pojasnila, dokumente, ki jih potrebuje v zvezi s svojim delom v svetu. Upoštevati je 
potrebno, da ima član sveta načeloma privilegiran položaj za pridobitev informacij, dokumentov 
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od organov občin, zato je to možnost treba ločiti od splošne možnosti kogarkoli za pridobitev 
informacij javnega značaja. To piše v mnenju, ki ga je tudi posredoval in ki ga je pripravil 
Direktorat za lokalno samoupravo, nevladne organizacije in politični sistem. Nikoli ni šel poslušat 
sej za nazaj, misli, da je seja mesec dni javna. Njegov predlog se nanaša samo na to, da se jim da 
dostop do tistih, ki so že mimo in da imajo ta dostop, kot občinski svetniki brez možnosti 
pobiranja dol. 
 
Župan odgovori, da bo preveril. Strinja se z njim, da ima možnost brez določil predpisov, ki 
urejajo dostop do informacij javnega značaja, dostop do dokumentacije in vseh gradiv ali karkoli 
bi že občina imela. To piše tudi v poslovniku in tega se tudi držijo. Če nas vi zaprosite, vam mi 
damo, ne moremo pa vam dati česar nimamo ali pa česar ne smemo dati. Potrudil se bo 
dosledno napisati odgovor, na pamet ne bo govoril. Vsekakor ne bo delil nosilcev zvoka, da jih bo 
nekdo lahko potem razpečeval naokoli, niti ne bomo omogočali kakšnih drugih stvari, ki ne bi bile 
skladne s predpisi, vse ostalo pa ja. 
 
Svetnica Karmen Gerbec pove, da ko se svetnik pripravlja na sejo - na prvo, drugo obravnavo, 
včasih potrebuje stvari, ki so se dogajale, npr. na začetku leta. Recimo pri sprejemu proračuna, 
pa je potem rebalans, mora nekam pogledati, mora vedeti kaj se je govorilo na seji. Če nima v 
zapisniku, nima napisano kaj se je govorilo, posnetkov ni, torej ni kam pogledati.  Pove, da so 
zapisniki so dejansko zelo pomanjkljivi.  Ne zahteva, da je potrebno vse pisati, samo če se vse ne 
napiše, naj potem vsaj obstaja možnost, da se lahko to posluša, da se lahko za seje pripravi. Saj 
nekaj si lahko zapomniš ne moreš pa si vsega. Lahko pa se lotijo tudi tako, kakor so v eni občini, 
ko so snemali seje in potem jih dajali naokrog. 
 
Župan odgovori, da če občina ima zvočni posnetek ali videoposnetek, se bo omogočilo vpogled 
ali pa poslušanje kadarkoli, ne bo pa dajali, da se bo to presnemovalo. Medija ne bo dal iz rok, ker 
ga sme dati. Seveda lahko tudi nekdo gleda, lahko posname, vemo kako gredo te stvari. Tisto kar 
imamo, do tega imajo pravico in bodo tudi dobili, razen osebnih podatkov in tisto, kar je 
prepovedano dati.  
 
Svetnik Dušan Bremec opozarja, da je potrebno prebrati poslovnik.  V 53. členu piše, da se potek 
seje snema na elektronski nosilec zvoka in slike.  Dostop do avdio posnetka, videoposnetka se 
javnosti omogoča s prenosom zvoka, slike na svetovnem spletu in preko izbranega izvajalca tv 
programa za čas do naslednje seje občinskega sveta.  Član občinskega sveta in drug udeleženec 
javne seje ima pravico poslušati zvočni zapis seje. Poslušanje se opravi v prostorih občinske 
uprave, ob navzočnosti pooblaščenega javnega uslužbenca. Zvočni zapis je na voljo do sprejetja 
zapisnika seje na občinskem svetu. Za zapisnik pa skrbi tajnik občine, ne župan. Tajnik občine je 
torej tisti, ki to ima. 
 
Župan mu odgovori, da je to tisto, kar je tudi on govoril.  
 
Svetnik Dušan Bremec pove, da opazuje prometno signalizacijo in opozarja na varnost. Nekatere 
znake se je uredilo, sicer se je dva meseca čakalo. Dal je pobude v semaforiziranem križišču, 
pogledati je potrebno kataster prometnih znakov in to zagotoviti. Za to je odgovorna 
gospodarska javna služba in ne župan.  Daje pobudo in obvešča občinski svet da imamo 
pomanjkljivo signalizacijo, ki lahko povzroči prometno nesrečo. Če se bo pa to zgodilo, potem bo 
pa kriv župan. Opozarja že tretjič, lahko se ga tudi povabi, prostovoljno pride in bo pomagal, da 
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se to uredi. Imamo tudi celo desno zeleno puščico, predvideno v semaforiziranem križišču, dve. 
Poglejte PISO občine Šempeter - Vrtojba, pri prometni signalizaciji so prometni znaki narisani. 
Lepo prosi, da se to uredi v skladu s tem katastrom prometnih znakov, da se znake postavi. V 
semaforiziranem križišču niso tako postavljeni, kot je predvideno.  
 
Župan odgovori, da morda kakšen od prometnih znakov tudi ni ustrezno postavljen, vendar 
kataster ni tisti, ki vsebuje, kako bi morali biti prometni znaki pravilno postavljeni. Lahko je tudi 
že star, lahko je tudi marsikaj neskladno s predpisi. Prometni znaki morajo biti postavljeni 
skladno s predpisi, ki določajo kako se postavljajo, kataster pa bi moral biti ažuren in kazati stanje 
prometnih znakov tako kot je v naravi. Na žalost to nikoli ni idealno narejeno, ker ne more biti, 
ker je preveč kompleksna stvar. Če ima konkretno glede kakšne prometne ureditve pripombe in 
predloge je dobrodošlo, da jih pošlje. Pripombe in predloge se bo pregledalo in se temu 
primerno odzvalo.  
  
Svetnik Dušan Bremec pove, da je dal jasno pobudo in se ve komu. Župan je sicer odgovoren, 
vemo pa kdo ima to za narediti. Da se prometna signalizacija uredi tako kot je treba poskrbi 
gospodarska javna služba, vzdrževanje občinskih cest. V Vrtojbi nasproti Rutince dve leti ni bilo 
znaka. Ko je opozoril se je dva meseca čakalo in proučevalo. Ne bo dajal pisnih predlogov, so 
službe, ki to delajo.  Znak cona trideset pri bolnišnici se je postavila, pozabilo se jo je pa postaviti 
tam, kjer je bila včasih banka pred križiščem. On samo opozori, da je potrebno to pogledati, 
sploh križišča okrog šol.  Tam je pomembno, da se postavi znak in če je kataster narobe, vemo 
kdo mora tudi to urediti. 
 
Župan odgovori, da je samo hotel povedati, da kataster ni predpis, kam se znak postavi. 
 
Svetnik Matej Čebron:  

• ima pobudo, sicer ne ve ali je smiselna in ali je cesta o kateri govori sploh občinska, se pa 
lahko o pobudi pogovori. Ko prideš po avtocesti iz Italije mimo proti Lesnini, ima prednost 
cesta, ki vodi iz tehnološkega parka. Tam se dejansko ustaviš. Je pa ta cesta zelo 
nepregledna. Rešitev bi bila, da ima tisti, ki odpelje levi ovinek prednost pred tistim, ki gre 
naravnost, ker vidi dosti boljše.  Zdi se mu, da bodo strokovnjaki rekli, je prav tako kot je. 
Se mu pa ideja zdi bolj pretočna. 

 

• Ima še prošnjo in sicer bi želel vpogled oz. odločbo o odstranitvi objekta črne gradnje na 
mejnem prehodu. Če tak dokument obstaja prosi, če se ga lahko posreduje javno. Glede 
na to, da se je prej govorilo o informaciji javnega značaja, pa se bo povedalo ali je 
potrebno ta to pisno urediti ali lahko ustno na seji. 

 
Župan odgovori, da ne obstaja dokument, da bi morali kakšno črno gradnjo ali kakšno drugo 
gradnjo odstraniti, obstajajo pa druge odločbe in da se mu bo to seveda predalo.   
 
 Seja se je zaključila ob 20:34 uri. 
 
Zapisala: Blažka Kramar 
 
Številka: 0320-6/2024- 
Šempeter pri Gorici, 15. oktober 2024 
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                                                                                                                                           Župan 
   Občine Šempeter - Vrtojba 
                                                                                                                     mag. Milan Turk 
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18. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠEMPETER - VRTOJBA  

P O R O Č I L O:            dne 26. 9. 2024 

 
1. Zapisnik 17. redne seje občinskega sveta z dne 20. 6. 2024          

 – realizirano 
2. Predlog za imenovanje člana v Svet OI JSKD Nova Gorica      

 – realizirano 
 

3. Občinska Celostna prometna strategija Občine Šempeter - Vrtojba – 
seznanitev 

– realizirano 
4. Sklep o potrditvi DIIP za projekt Ureditev botaničnega parka v Občini 

Šempeter – Vrtojba           
   – realizirano 

 

5. Sklep o potrditvi DIIP za projekt Kanalizacija v aglomeraciji 1515 Nova Gorica 
2019                

– realizirano 
 

6. Sklep o določitvi nove cene za programe vrtca v Osnovni šoli Ivana Roba 
Šempeter pri Gorici - vrtec za šolsko leto 2024/2025     

– Uradni list RS št.: 84/24   
 

7. Sklep o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v enotah vrtca Osnovne šole 
Ivana Roba Šempeter pri Gorici za šolsko leto 2024/2025       

 – realizirano      
 

8. Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča - druga obravnava 
– realizirano in poslano v objavo v Uradni list RS 

9. Polletna realizacija proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024     
– realizirano 

10. Rebalans odloka o proračunu Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2024  
– Uradni list RS št.: 84/24 

11. Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 
2024 št. 4               

          – realizirano 
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12. Odlok o spremembi proračuna Občine Šempeter - Vrtojba za leto 2025 
– Uradni list RS št.: 84/24 

 
13. Sklep o ukinitvi javnega dobra na nepremičnini s parc. št. 3416/11 k.o. 

Šempeter in parc. št. 2324 k.o. Vrtojba          – Uradni list RS št.: 
84/24 
 

14. Pravilnik o plačah in plačilih za opravljanje funkcije funkcionarjev, plačilih 
članom delovnih teles, članom nadzornega odbora, krajevnih odborov, 
uredniškega odbora, komisij ter o povračilih stroškov in drugih prejemkih v 
Občini Šempeter - Vrtojba - druga obravnava 
  - razprava je bila opravljena in je bilo sklenjeno, da se ponovni druga obravnava 

15. Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini 

Šempeter - Vrtojba                                     - Uradni list RS št.: 84/24 

16. Pobude in vprašanja svetnic in svetnikov 

-realizirano 

 

DOKUMENTACIJA JE DOSTOPNA TUDI NA SPLETNI STRANI OBČINE: www.sempeter-

vrtojba.si (pod rubriko: Občina / Občinski svet / Seje občinskega sveta /).   

 

http://www.sempeter-vrtojba.si/
http://www.sempeter-vrtojba.si/

